

110 WASHINGTON

SLIM FIT, MEDIUM RISE, SLIM LEG, ZIP FLY

Die WASHINGTON Slim Fit hat eine mittlere Leibhöhe und ist schmal im Beinverlauf. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen, eine vorverlegte Seitennaht und einen Reißverschluss. Besondere Details wie spezielle Teilungsnähte, an den Gesäß- und Uhrentaschen, zeichnen ihren Style aus.

The WASHINGTON Slim Fit has a medium body height and narrow legs. It has patch back pockets, a forward side seam and a zipper. Special details such as special dividing seams, on the back and watch pockets, distinguish its style.

111 TRAMPER

SLIM FIT, MEDIUM RISE, STRAIGHT LEG, ZIP FLY

Die TRAMPER ist ein Straight/Slim Fit. Diese Denim hat eine mittlere Leibhöhe und ist gerade im Beinverlauf. Aufgesetzte Gesäßtaschen, eine vorverlegte Seitennaht und einen Reißverschluss runden den Schnitt ab.

The TRAMPER is a straight/slim fit. This denim has a medium body height and straight legs. Attached back pockets, a forward side seam and a zipper complete the cut.

112 TRAMPER Tapered

SLIM FIT, MEDIUM RISE, TAPERED LEG, ZIP FLY

Die TRAMPER TAPERED im Slim Fit hat eine mittlere Leibhöhe und ist im Beinverlauf eingestellt. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen, eine vorverlegte Seitennaht und einen Reißverschluss.

The TRAMPER TAPERED in slim fit has a medium body height and adjusted legs. It has patch back pockets, a forward side seam and a zipper.

3112 OREGON TAPERED K

SLIM FIT, LOW RISE, TAPERED LEG, ZIP FLY

Die OREGON TAPERED K ist, ebenso wie die OREGON TAPERED, ein Slim/Slim Fit. Die Leibhöhe ist niedrig und im Beinverlauf ist die Denim eingestellt. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen, eine Paspeltasche und einen Reißverschluss.

The OREGON TAPERED K is, just like the OREGON TAPERED, a slim/slim fit. The body height is low and has adjusted legs. It has patch back pockets, a welt pocket and a zipper.

3115 OREGON STRAIGHT

SLIM FIT, LOW RISE, STRAIGHT LEG, ZIP FLY

Die OREGON STRAIGHT ist ein Straight/Slim Fit. Sie hat eine niedrige Leibhöhe und ein gerades Bein. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen eine Paspeltasche und einen Reißverschluss.

The OREGON STRAIGHT is a straight/slim fit. It has a low waist and a straight leg. It has patch back pockets, a welt pocket and a zipper.

3116 OREGON TAPERED

SLIM FIT, LOW RISE, TAPERED LEG, ZIP FLY

Die OREGON B33 TAPERED ist ein Slim/Slim Fit. Diese Passform zeichnet eine niedrige Leibhöhe und ein eingestellter Beinverlauf aus. Zudem hat sie aufgesetzte Gesäßtaschen, eine Paspeltasche und einen Reißverschluss.

The OREGON B33 TAPERED is a slim/slim fit. This fit is characterized by a low waist and a drafted leg. In addition, it has patch back pockets, a welt pocket and a zipper.

3117 Oregon Boot

SLIM FIT, LOW RISE, BOOT LEG, ZIP FLY

Oregon-Boot ist ein Bootcut/Slim Fit mit niedriger Leibhöhe. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen, eine Paspeltasche und einen Reißverschluss.

Oregon boot is a bootcut/slim fit with low waist. It has patch back pockets, a welt pocket and a zipper.

3122 VEGAS

SLIM FIT, MEDIUM RISE, SLIM LEG, ZIP FLY

Die Passform VEGAS ist ein Slim/Slim Fit. Sie hat eine hohe Leibhöhe und ist im Beinverlauf eingestellt. Aufgesetzte Gesäßtaschen und ein Reißverschluss runden den Style ab.

The fit VEGAS is a slim / slim fit. It has a high waist and adjusted legs. Patch back pockets and a zipper complete the style.

3123 FRISCO

SLIM FIT, MEDIUM RISE, SLIM LEG, ZIP FLY

Die FRISCO ist ein Slim/Slim Fit, mit hoher Leibhöhe und im Beinverlauf sehr eng und stark eingestellt. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen und einen Reißverschluss.

The FRISCO is a slim / slim fit, with high waist and very narrow legs that are strongly adjusted. It has patch back pockets and a zipper.

3126 CIGARETTE CHINO

REGULAR FIT, MEDIUM RISE, TAPERED LEG, ZIP FLY

Die Cigarette Chino ist wie der Name schon sagt, im Beinverlauf schmal zulaufend und daher unsere modernste/jüngste Chino Form.

The Cigarette Chino, as the name suggests, has narrow legs and is therefore our most modern/youngest chino shape.

3127 CIGARETTE CARGO

CIGARETTE CARGO ZIP, MEDIUM RISE, TAPERED LEG, ZIP FLY

Die Cigarette Cargo ist eine Abwandlung von der Cigarette Chino. Sie ist auch ein Regular Fit, Medium Rise, Slim Leg und hat einen Zipper als Verschluss. Die seitlich aufgesetzten Flappen-Taschen verleihen ihr den typischen Cargo-Look.

The Cigarette Cargo is a variation of the Cigarette Chino. It is also a regular fit, medium rise, slim leg and has a zipper. The side flap pockets give it the typical cargo look.

3135 MICHIGAN STRAIGHT

REGULAR FIT, MEDIUM RISE, STRAIGHT LEG, BUTTON FLY

„Die MICHIGAN STRAIGHT ist ein Straight/Regular Fit. Sie hat eine mittlere Leibhöhe und ist gerade im Beinverlauf. Aufgesetzte Gesäßtaschen, ein Formbund und Knopfleisten anstatt Reißverschluss machen den Look aus.

The MICHIGAN STRAIGHT is a straight/regular fit. It has a medium body height and has straight legs. Attached back pockets, a shaped waistband and button plackets instead of zippers make up the look.

3136 MICHIGAN TAPERED

REGULAR FIT, MEDIUM RISE, TAPERED LEG, BUTTON FLY

Die MICHIGAN TAPERED ist ein Slim/Regular Fit. Sie hat eine mittlere Leibhöhe und ist im Beinverlauf eingestellt. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen, einen Formbund und eine Knopfleiste anstatt dem Reißverschluss.

The MICHIGAN TAPERED is a slim/regular fit. It has a medium body height and has adjusted legs. It has patch back pockets, a shaped waistband and a button placket instead of a zipper.

3156 CHICAGO TAPERED

COMFORT FIT, HIGH RISE, TAPERED LEG, ZIP FLY

Die CHICAGO TAPERED ist ein Slim/Comfort Fit, mit hoher Leibhöhe und eingestelltem Beinverlauf. Sie hat aufgesetzte Gesäßtaschen und einen Reißverschluss.

The CHICAGO TAPERED is a slim/comfort fit, with a high waist and adjusted leg. It has patch back pockets and a zipper.

3166 HARLEM

TAPERED FIT, HIGH RISE, TAPERED LEG, BUTTON FLY

Die HARLEM ist ein Tapered Fit und durch ihren jungen Schnitt die modernste Passform unseres Herrensortiments. Sie legt sich gut um die Hüfte und sitzt lässig an den Oberschenkeln. Die Passform ist entspannt. Ab Kniehöhe verläuft sie schmal zu.

The HARLEM is a tapered fit and its young cut makes it the most modern fit in our men's range. It wraps well around the hips and sits casually on the thighs. The fit is relaxed. From knee height it tapers narrowly.

3169 BIG SUR

COMFORT FIT, MEDIUM RISE, STRAIGHT LEG, ZIP FLY

„BIG SUR ist ein Straight/Comfort Fit mit mittlere Leibhöhe und geradem Beinverlauf. Die BIG SUR hat aufgesetzte Gesäßtaschen, eine vorverlegte Seitennaht und einen Reißverschluss.

BIG SUR is a straight/comfort fit with a medium waist and straight leg. The BIG SUR has patch back pockets, a forward side seam and a zipper.

style description men

autumn/winter 2021 | 2nd collection

3171 BeFlex Chino

SLIM FIT, MEDIUM RISE, SLIM LEG, ZIP FLY,

Die BeFlex Chino ist eine technisch innovative Hose, da sie super elastisch ist. Sie hat einen Slim Fit, ein eng anliegendes Bein und eine mittlere Leibhöhe. Ihre klassischen Chino Details macht sie zu einer super dynamischen Business und Freizeit-Hose.

The BeFlex Chino is a technically innovative pant, as it is super elastic. It has a slim fit, a close-fitting leg and a medium waist height. Their classic chino details makes them a super dynamic business and casual pants.